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Zápis z jednání územní komise č. 2, města České Budějovice 

Konané dne 7.12.2023 od 17:00 hod v Českých Budějovicích 

Přítomni : .Meškanová, V.Meškan, T. Zápotočný, Š. Malík, J. Šestauber 
 

 

Omluveni :  

xx 

nové body tučně 

Zápis :  

1. Proběhla informace o dění v předešlém období a dále informace plánovaných stavbách h ze 

strany Statutárního města České Budějovice v lokalitě. 

2. Byl dotaz , kdy bude provedena oprava komunikace  Na Sádkách, toto bude možné až po 

vybudování  komunikace – prodloužení M. Horákové, jinak by nebyl zajištěn příjezd do 

lokality. 

Došlo k dokončení prodloužení komunikace M. Horákové až do lokality Na Sádkách pod 

Švábovo hrádkem. 

3. Bude rekonstruována ulice Branišovská včetně nového zapojení zeleně. 

4. Ze strany města vznikla pobídka navrhnout umístění výsadby nových stromů. 

5. V rámci jednání byly vzneseny následující podněty : 

a. byl vznesen návrh na rozšíření parkování  v ulici E. Destinové jejím rozšířením, 

zejména v úseku k ulici J. Opletala;  zatím neřešeno 

b. Zvážit použití kontejnerů na recyklovaný odpad v provedení zapuštěné do země, 

ověřit jako jsou možnosti  

viz debata s FCC bod 6 

c. velmi se množí stížnosti na parkování pronajímatelných koloběžek a kol, ověřit jaká 

jsou pravidla  ze strany města České Budějovice, kdy ve většině případů  jsou 

parkovány na pozemcích města, ideální by bylo stanovit pravidla pro jejich 

parkování, velmi často stojí na nevhodných místech, kde brání pohybu chodců ;  

zatím není znám výsledek   

d. v lokalitě si občasné stěžují na nepohodlný a zastaralý mobiliář, komise dala do 

participativního rozpočtu  projekt „obměna mobiliáře na sídlišti Šumava“, je možno 

hlasovat pro tento projekt na stránce pro hlasování https://probudejce.cz/hlasovani 

projekt získal pouze 50 hlasů tzn. nebyl vybrán k realizaci 

https://probudejce.cz/hlasovani
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e. doporučuje se hledat témata pro činnosti v lokalitě ,na příklad pořádáním různých 

místních akcí , navrhujeme zda nezapojit i školy v lokalitě , možná i s využitím jejich 

venkovních  sportovišť, město by při splnění  podmínek  byly ochotno poskytnou 

zatím neurčenou finanční částku pro financování takových to akcí, žádáme všechny 

člena a ostatní obyvatele  pro vznášení nápadů a názorů na tuto problematiku; 

f. navrženo téma, jak rozšířit vánoční akce na náměstí sídl. Šumava, zda zde neumístit 

například stánek s vánočním punčem apod. , komise ověří  plány města 

g. komise ověří jak je nastavena údržba zeleně  a zejména keřů a stromů v lokalitě; 

přesunout najednání viz bod  6  

6. Navrhujeme vyvolat jednání -  informační schůzku  se zástupcem FCC  v období leden 
/únor, připravit si témata kromě odpadů, recyklování , skládek – sběrových dvorů i  
údržba zeleně, údržba chodníků zejména v zimě , ale i v létě +  celkové trochu osvěty za 
ČB kolik odpadů, co to stojí, kde hledat úspory na straně občanů (třídění apod.) . O této 
schůzce informovat veřejnost. Současně je nutno hledat vhodné prostory  ideálně v režii 
statutárního města.  

 

Termín dalšího jednání :  nebyl stanoven,  předsedkyně  rozešle pozvánky. 

Zapsal :  H. Meškanová  

Přílohy :   bez příloh  


